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PROTOKOLL NUMMER 5, Avdelningsstyrelsen sammanträder digitalt 18 oktober 2024. 

Närvarande ordinarie: Veronica Wetterhag, Marie-Louise Dolk, Cajsa Pierrou, Jimmy Helgsten, 
tjänstgörande ersättare Jessica Ylipää.  
Ersättare: Ola Depui och Jannika Tingvall  

  
§ 1 Sammanträdet öppnas                  
Marie-Louise öppnar mötet och hälsar alla välkomna.      
 
§ 2 Dagordningen 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 Protokoll 
Protokoll 4 - 2024 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§ 4 Bordlagda frågor 
Uppdatering av dokument är nu klara. 
  
§ 5 Remisser 
Styrelsen har svarat på remiss - Ett ändamålsenligt samhällsskydd den 18 oktober. 
  
§ 6 Skrivelser 
Jimmy redovisar in och utgående skrivelser i bilaga A. 
 
§ 7 Ekonomi 
Cajsa informerar om resultatrapporten. 
Styrelsen beslutar köpa in pennor per capsulam. 
Styrelsen beslutar om förslag till budget 2025. 
 
§ 8 Studier 
Cajsa informerar om pågående högre ledarskapsutbildning. 
Monica har gått utbildning.  
Klimatansvarig - att komma igång med uppdraget 18 september.    
Omvärldsanalys genom trygghetsstiftelsen 20 september.          
 
§ 9 Medlemsfrågor 
Jimmy redovisar in och utträden.  
Styrelsen diskuterar hemsidan. 
Styrelsen diskuterar Facebooksidan. 
Jimmy informerar från Träffpunkt arbetsmiljö den 26 september 2024. 
Styrelsen diskuterar input från myndigheterna. 
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§ 10 Styrelsens arbete 
Marie-Louise och Cajsa informerar från Centrogruppens möte 18 september. 
Styrelsen diskuterar fördelning av tid efter årsskiftet. 
Styrelsen diskuterar krav på AO-utbildningar. 
                  
§ 11 Information och rapporter från myndigheterna 
Styrelsen rapporterar från kontakterna med myndigheterna. 

 
§ 12 Personalfrågor 
Jimmy informerar om de enskilda överenskommelser som inkommit. 
Inget att rapportera från PAN, nästa PAN möte 6 november. 
 
§ 13 Samverkansmöten och DV dagar 
Veronica, Marie-Louise och Cajsa informerar om samverkansmötet den 8 oktober. 
 
§ 14 Lönefrågor 
Styrelsen diskuterar kommande lönerevision 2025. 
 

§ 15 Övriga frågor  
Presentation av ny ombudsman Øydis Wik Maxe. 
Cajsa informerar om polisens ombudsmöte där hon satt ordförande.    
Styrelsen diskutar ombudsmötet 2025.       
Styrelsen diskuterar vem som gör vad på ombudsmötet 2024.                                       
 
§ 16 Nästa sammanträde 
Digitalt ombudsmöte 2024 den 12 november. 
Nästa styrelsemöte är den 11 december. 
 
§ 17 Sammanträdet avslutas 
Då inget annat förekommer avslutar Marie-Louise Dolk sammanträdet. 
  

 

Vid protokollet                                    Justeras 

  

Jimmy Helgsten                                  Marie-Louise Dolk 

 
 

  


